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Geachte mevrouw Stadhouders, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke vragen die de statenfractie van de PvdA op 29 
september heeft ingediend over de transitie van de jeugdzorg. V/ij hebben de antwoorden op 11 
oktober 2011 vastgesteld. 

Wij verzoeken u de antwoorden gelijktijd met de lijst van ingekomen stukken toe te sturen aan de 
leden van Provinciale Staten. 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, ^ 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, g 
de secretari?, ^ ^^^•-^''^ de voorzitter, 

drs T. van der Wal Verbeek 

Inlictitinsen bij 

mr. E.M. Strating 
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PROVINCIE FLEVOLAND 

Schriftelijke vragen van de statenfractie van de PvdA over de transitie van de jeugdzorg, op 29 
september 2011 ingediend door de statenleden N. Azarkan en F, Boundati, en de antwoorden 
daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 11 oktober 2011 
(1223332). 

1. Vraag: Verwacht het college dat de door de staten gewenste 'warme overdracht' van het 
jeugdzorg naar de gemeenten, goed ten einde wordt gebracht? 

Antwoord:In Flevoland is samenwerken als het over de jeugdzorg gaat een traditie. De 
intentie is bij alle partijen aanwezig om de transitie tot een goed einde te brengen. 
Het proces kan pas daadwerkelijk van start als er heldere kaders worden geboden door de 
staatsecretarissen van VWS en vaJ. Hierover maken wij ons zorgen. Wij hebben nog geen 
(concept)kaders van de betrokken ministeries ontvangen waarin een duidelijk beeld van de 
kaders van het nieuwe stelsel wordt gegeven: 

• Het is nog steeds onduidelijk waar landelijke regelgeving over komt en wat tot de 
vrije beleidsruimte van gemeenten behoort. 

• Ook hebben wij geen realistisch tijdpad gezien waar de diverse actoren hun 
werkzaamheden op kunnen afstemmen. Hierdoor ontstaat de oorspronkelijke 
fasering weer ter discussie. 

• Er is nog geen helderbeeld van de omvang van de operaties als het om middelen, 
cliënten, betrokken instellingen en medewerkers gaat. De risico's van de operatie 
zijn onvoldoende in beeld gebracht. Er zijn op dit moment geen maatregelen 
genomen om deze risico's te beperken. 

Deze punten worden vanuit het IPO met regelmaat aan de orde gesteld. 

2. Waar liggen de knelpunten of uitdagingen? 

Antwoord: De uitdaging ligt in het opnieuw vormgeven van de jeugdzorg op zo'n manier dat 
de doelstellingen op het gebied van ontzorgen en ontkokeren worden gehaald. Dit is voor 
iedere gemeente een uitdaging. Op hun verzoek kan de provincie hen hierbij helpen. 
Het knelpunt is dat er nog geen zakelijke afspraken gemaakt zijn m.b.t. de overdracht van 
kennis, expertise, menskracht en derhalve ook niet over de continuïteit van zorg. Een 
landelijk kader hiervoor ontbreekt nog. 
De kunst is om de overdracht van verantwoordelijkheden en bevoegdheden op een zakelijke 
manier vorm te geven en ruim de ti jd te nemen voor de inhoudelijke transformatie van de 
zorg. Wij zijn voornemens de gemeenten voor te stellen tot een samenwerkingstructuur te 
komen waarbij de aandacht voor "going concern", nieuwe inrichting en transitie op elkaar is 
afgestemd, zonder dat verantwoordelijkheden en bevoegdheden door elkaar lopen. 

3. Kunt u garanderen dat er geen Flevolandse kinderen tussen de wal en het schip raken? 

Antwoord: Het is onze gezamenlijke intentie om kinderen en hun ouders die echt zijn 
aangewezen op zorg niet de dupe te laten worden van de transitie. 

4. Hoe stellen de gemeentes zich tot nu toe op in de verschillende overleggen en waar liggen 
hun zorgen op dit gebied? 

Antwoord: Er is constructief overleg met de gemeenten. Maar tegelijkertijd is er een 
spanning tussen de opdracht die de provincie heeft en de opgave waar de gemeenten voor 
staan. 



P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

De provincie is tot aan de ^ i i i t d " t verantwoordelijk voor het op niveau blijven 
functioneren van de prftpfrciale jeugdzorg binnen de huidige kaders. De provincie is er ook 
verantwoordelijk voor dat de kwaliteit wordt overgedragen. 
Gemeenten zijn straks zelf verantwoordelijk voor de jeugdzorg en hebben de opdracht het 
opnieuw binnen nieuwe kaders op een nieuwe manier vorm te geven. Ook hebben ze de 
opdracht een forse bezuiniging te realiseren. Zij willen daarom de ruimte - inhoudelijk en in 
de ti jd - om beleid te ontwikkelen. Zij willen dit doen in samenhang met de andere 
decentralisatietrajecten zoals de decentralisatie van de begeleidingstaken in de AWBZ, 
Werken naar vermogen, passend onderwijs etc. De gemeentelijke visie kan pas worden 
afgerond als het landelijke kader er is. Dit kader geeft aan wat de vrije beleidsruimte voor 
gemeenten is en wat niet. Gemeentelijke visies zijn nodig om de overgang van het huidige 
stelsel naar het nieuwe goed vorm te geven. 

5. Op welke manier zijn de verschillende jeugdzorgaanbieders momenteel betrokken bij de 
voorgenomen transitie. 

Antwoord: In de vaste overleggen die wij hebben met de Instellingen is de stelselherziening 
en de transitie een terugkerend agendapunt. 

6. Hoe verloopt de samenwerking met de gemeenten met betrekking tot dit onderwerp. 

Antwoord: Gemeenten hebben aangegeven betrokken te willen worden bij het overleg met 
de jeugdzorginstellingen. Dat gaan wij samen met hen in 2012 organiseren, zodra het kader 
van het Rijk bekend is. 


